
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Ministeren for grøn trepart

Dato: 2. maj 2025

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 777
Hvad mener ministeren om, at forskerne fra DCE har ændret opgørelsesmetode for den 
danske ulvebestand, jf. notatet »Antallet af ulve i Danmark – oktober 2012-februar 2025« 
(Aarhus Universitet, DCE – Nationalt Center for Miljø og Energi, Notat nr. 2, nr. 2025), 
og at DCE melder ud, at den danske ulvebestand har nået sit hidtil højeste niveau på 42 
ulve, uagtet at den tidligere opgørelsesmetode, ligeledes udarbejdet af DCE, har vist et 
spænd på mellem 57 og 79 ulve?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Mads Fuglede (DD).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Mads.Fuglede@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Hans Kristian Skibby
formand
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